
Referat Bestyrelsesmøde onsdag d. 7/11-18 kl. 19.30 VIC 

Deltagere: Claus Skyum, Frederik Agergaard, Linda Kampmann, 
Lars Jensen og Lena Rosenlund  

 

Dagsorden 

1.Godkendelse af sidste referat 

Referatet er godkendt. 

 

2. Vej, sti og grønne områder 

2.1 Projekt Kongehøj midterareal 

Der arbejdes stadig videre med projektet. Projektet er nu 
godkendt ved kommunen. https://vejen.dk/politik/dagsordener-
og-referater/... 

Efterfølgende er vi blevet informeret om, at der skal laves 
arkæologiske undersøgelser på området, hvilket vi afventer. 

Vi har haft en dialog omkring udformningen af kælkebakken, et 
medlem i bestyrelsen ønsker fortsat ikke at bakken bliver den 
højde som kommunen har lagt op til i Deres godkendelse af 
projektet. Resten af bestyrelsen ønsker fortsat at lave bakken som 
den er godkendt fra Teknisk udvalg, fordi det forventes, at det vil 
give den største brugs glæde for alle der benytter denne.  

Alle i bestyrelsen er enige i, at vi ønsker at følge med i processen 
af udformningen af bakken på det grønne areal, når der begynder 
at blive lagt jord på, da højde og position kan være svær at 
vurdere ud fra tegninger. Herunder forstået, at vi selvfølgelig 
holder os indenfor retningslinjerne givet af Vejen Kommune.   

Der vil til næste bestyrelsesmøde være udarbejdet et foreløbigt 
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budget samt tidsplan for projektet.  

Vi har fået et tilbud på jorden til kælkebakken, fra Jord.dk på 
70.000kr leveret.  

Vi har modtaget en mail med indsigelse fra nogle beboere i 
området, som ønsker at blive inddraget i projektet. Vi vil fra 
bestyrelsens side gerne imødekomme dem med, at informere om 
budget og tidsplan når dette er udarbejdet, hvilket også vil også 
være tilgængeligt på hjemmesiden. 

2.2 Vej og sti 

Vi har modtaget henvendelse fra OK Nygaard ang. 
opbindingspæle i A og B området, da de står i vejen for klipning af 
græs, dette har vi nu fulgt op på, og det var en 
kommunikationsfejl, der var i stedet tale om, at båndet der er 
rundt om pælene er begyndt at gnave sig ind i træet, dette giver vi 
videre til kommunen. (Frederik) 

Ang. sti syd for Kongehøj, så er stien endnu ikke etableret, vi 
kontakter kommunen og hører til hvor langt de er med det. Der er 
stadig ingen status på færdiggørelse af stien.  

 

3. Legepladser 

Der har været lidt problemer med at inspektionsrapporterne er 
blevet sendt til et tidligere bestyrelsesmedlem, fejlen er 
lokaliseret og der arbejdes på en løsning.  

 

4. Events 

Der arbejdes på̊̊ følgende: 

Affaldsdag – 31. Marts 2019 



Sankt Hans 2019 med snobrød og pølser – vi mangler et sted at 
holde det, og vi undersøger reglerne herfor.  

 

5. Økonomi 

Status: 

Legepladser: 166.933 kr. Driftskonto: 486.954 kr.  

 

6. Gennemgang af post/mails 

Vi har modtaget en mail med indsigelse fra nogle beboere i 
området, som ønsker at blive inddraget i projektet. Vi vil fra 
bestyrelsens side gerne imødekomme dem med, at informere om 
budget og tidsplan når dette er udarbejdet, hvilket også vil også 
være tilgængeligt på hjemmesiden. 

Der er modtaget en henvendelse på, at der ønskes en hjertestarter 
i området. Vi undersøger mulighederne igen, da det ikke være 
muligt, at gennemføre tidligere.  

 

7. Hjemmeside 

Vi fortsætter med at lægge referater og andet relevant info op på 
hjemmesiden, samt oplysninger på bestyrelsen osv.  

Efter opdatering af hjemmesiden, er der fundet enkelte dato fejl i 
referater, vi har valgt at vurdere dette som uvæsentligt for 
helhedsindtrykket.  

 

8. Facebook 

Vi fortsætter med at lægge relevant info op på facebook. Der laves 



fremover opslag ved 

følgende begivenheder: 

Når referater er kommet på hjemmesiden 

Indkaldelse til generalforsamling 

Anden nyttig information til grundejerne 

 

9. Eventuelt 

Kommunikationen til bestyrelsen skal altid gå gennem 
bestyrelsens mailadresse info@hoejene.dk og ikke til enkelte 
personer fra bestyrelsen over deres private telefon, facebook eller 
lign. 

10. Kommende møder: 

Bestyrelsesmøder: 12. December 2018 VIC Kl. 19.30 


